
PV EJWiekent

VERSLAG

Vergaderingen van maandag 18 september tot dinsdag 19 sep-
tember

Maandag 18 september 2017 - namiddag

Aanwezig: Aderik, Aiko, Anthe (tot 16.55 u), Arne J, Arne VDK, Benjamin (tot 18.05 u), Dries DP,
Karim, Lise, Raf, Ruben D (tot 16.55 u), Samuel, Siebe (vanaf 17.05 u), Simme, Wieter

Waarnemer: Aram (tot 16.55 u), Bart, Catinca, Fien, Gert, Jan, Judith, Maxim, Milan, Oberon, Seppe
(tot 18.05 u), Steffie

Verontschuldigd: Kristien, Milko, Stephanie, Yana

De vergadering wordt geopend om 16.04 u.

Goedkeuring agenda

Het puntje Matjes wordt toegevoegd aan de agenda. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt Uit te voeren door Gedaan
Sponsordeals 24 urenloop PR ja
Postenfiches uittypen Postenverantwoordelijken nog niet iedereen
Activiteitenverantwoordelijken doorsturen Postenverantwoordelijken nog mee bezig
Docuwiki uitwerken Karim, Milko, Samuel en Arne J nog mee bezig
Algemene checklist voor activiteiten Lise ja
Nadenken over elektriciteit eetstandjes Cultuur ja
Sjaals, badjassen en truitjes verder uitzoeken Karim badjassen nog niet
Investeringen aankopen Materiaal nog mee bezig
Nadenken over goed doel Winatuur ja
Systeem vuilzakken en plakkaatjes uitdenken Winatuur ja
Jetons aankopen Winatuur nog mee bezig

Mededelingen

� Indien je frisdrank of een pintje neemt, moet je een streepje trekken achter je naam.

� Als je al aan een pintje begonnen was, mag je dit nog leegdrinken tijdens een vergadering. Je mag er echter
geen nieuw gaan bijhalen.
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� We werken met een beurtrol voor het koken en het afwassen. EJW komt eerst aan de beurt.

� Lisa en Emilio zijn uit het presidium gestapt. Bart wordt nu redactieverantwoordelijke en stapt ook in kern.
Stephanie komt op de Winagang in plaats van Lisa. Karim neemt het kot naast de keuken en Stephanie
komt dan op zijn oude kot. We zijn nog op zoek naar een OWG voorzitter.

� IAESTE is een organisatie die uitwisselingen in de vorm van stages aanbiedt. De preses van VTK wou ons
ook bij deze organisatie betrekken, maar eigenlijk is dit voor fysica en wiskunde niet zo interessant. Er mag
wel een facebookpost gemaakt worden.

� Er worden iets te veel flauwe mopjes gemaakt over de ombudsen. Dit kan mensen afschrikken indien ze echt
met een serieus probleem zitten. Als je echt een probleem hebt, mag je altijd naar een van de ombudsen
en/of het presesduo gaan.

� Avondmaaltijden: chili con carne, pita, fishsticks met spinaziepuree, BBQ. Middagmaaltijden: hotdogs,
croques, pannenkoeken.

� Joeri Van Der Veken heeft een mail gestuurd met de vraag of er enkele mensen willen helpen op het
Internationaal Wiskunde Toernooi. Bart, Wieter, Aderik, Maxim, Raf, Aiko, Lise, Karim, Anthe en Samuel
willen dit wel doen.

� Wina bezit nu een kaartlezer, dus dit moeten we niet meer lenen bij Cudi of VTK.

� Milan doneert een bak Cara.

� We moeten beslissen of we achter een feest staan met alle Heverleese kringen in het tweede semester. Hier
moeten we dan shiften draaien en het zou ons ongeveer 200 à 300 euro kosten.

Matjes

75 bedden is niet genoeg voor de laatste avond. Het is de bedoeling dat de eerstejaars en ouwezakken wel een bed
hebben, dus er moeten enkele mensen van het presidium op matjes liggen. Er zijn al 7 matjes, maar er kunnen er
best nog wat meer geregeld worden.

Raden

LOKO AV

Er zijn veel mensen bekrachtigd en er is een coördinator voor de evenementen gekozen. Verder is de begroting heel
gedetailleerd voorgesteld. LOKO steekt veel geld in teambuilding, maar dat mag ook wel omwille van de grote
belasting. Ook zijn de nieuwe stafmedewerkers voorgesteld en is de infostand in de Universiteitshal geëvalueerd.

LOKO WV

Er is gesproken over Alma. Er is gestemd voor duurdere gerechten, maar goedkope maaltijden mogen ook. Com-
ponentmaaltijden zijn ook goed, maar deze mogen niet per gewicht afgerekend worden. Verder is er gestemd voor
uitgebreidere openingsuren. Ook moet het gratis bijhalen van koolhydraten behouden worden, maar hier moet
extra bijkomen dat je gratis groenten mag bijhalen. Ook mag het algemeen studentenbeleid meer gaan dicteren
waarvoor het geld dat ze aan Alma geven gebruikt moet worden.

Verder is de oktobercampagne besproken. Deze zal draaien rond sensibilisering tegen overlast. De bedoeling is
dat er vanaf nu in Leuven een nultolerantie komt tegen fietsovertredingen. Wij zijn hiertegen, vooral voor nieuwe
en internationale studenten, dus er wordt nog geprobeerd om dit aan te passen. De oktobercampagne moet veel
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gedeeld worden op facebook. Misschien kan EJW ook een actie houden.

Er komt ook weer een techniekopleiding voor de PDS en waarschijnlijk ook voor de Koelisse. Verder zijn de
subsidies aangepast. Deze moeten zeker op tijd worden doorgegeven en het is ook de bedoeling dat meer ‘random’
studenten projectsubsidies aanvragen. Ten slotte is de studentenflik nog voorgesteld.

STURA

Verslag volgt nog.

Beheerraad

De jaarrekening van Spectrum is afgerond en in orde. Verder is de begroting overlopen. Beheerraad wil onze sjaals
wel voorschieten als we een uitgebreidere offerte kunnen voorleggen.

Faculteitsraad

Er is een nieuwe decaan verkozen, namelijk Philippe Muchez. Hij was al vice onderwijs, dus dat is wel in orde.

Updates

D&S

Lise heeft een checklist gemaakt die je kan toepassen op elke activiteit, gebruik die zeker! Als je een auto nodig
hebt, vraag dit dan minstens twee weken op voorhand aan het presidium. Anders kan je ook een busje reserveren.
Als je materiaal uit de kelder nodig hebt, moet je dit aanvragen bij materiaal@wina.be. De begroting moet
doorgestuurd zijn tegen de woensdag voor de PV waarin jouw activiteit besproken wordt. Voor grote activiteiten
stuur je je begroting best nog vroeger door. Verder moet je ook een shiftenlijst aanmaken op de website en dit
delen met het presidium. Vergeet de kelder niet op te ruimen na je activiteit en ruim ook het afval op. Materiaal
werkt hier nog een policy over uit. Leg ook alle kabels opgerold terug en maak ze weer vast. De bonnetjes van
dingen die je aangekocht hebt, moet je aan Ruben geven. De activiteit wordt een week later op de PV geëvalueerd,
en je moet ook een evaluatie op de docuwiki zetten.

Kalender

� De jv-receptie is nog niet gepland, maar dit is flexibel zolang de living vrij is.

� De WWO zal doorgaan op 20 november.

� De duocantus stond eerst op 14 november, maar is verplaatst naar 9 november.

� De Scienticantus gaat door op 23 november en de massacantus op 7 november. Op 7 november hebben we
ook een lezing, dus die gaan we proberen te verplaatsen.

� Seksuologie heeft voorgesteld om een duocantus te organiseren. Dit kan best in het tweede semester
gebeuren. Het moet een datum zijn die niet samenvalt met een van onze andere activiteiten, zodat we daar
geen volk wegtrekken.

� De ouwezakkencantus kan best op 10 maart plaatsvinden. Dit is de dag na een reservedatum voor het
galabal, maar dat is niet zo erg.

� Het Theokot is niet vrij voor de karaoke op 9 oktober. Als het echt niet anders kan, kunnen we wisselen
met de training voor de 24 urenloop op 10 oktober.
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� PR heeft veel vraag gekregen naar lezingen. We proberen hier goede datums voor te zoeken.

� Voor LBK komt het niet goed uit om de open mic voor de kusjesbar te houden. Zij stellen de Marginalenbar
voor, maar dat is niet zo’n goed idee, want die thema’s komen niet echt overeen. Simme probeert iets te
regelen.

� De Highlandgames vinden plaats op 7 maart.

� De croque-eetstand op 30 oktober dient ook ineens als eetstand voor de openlesweek.

Alumni

Er moet nog samengezeten worden met de voorzitter van Science@Leuven.

Archief

Tijdens de kelderverhuis is het archief bekeken en daar is ongeveer een derde van bijgehouden, waaronder de
documentatie van de laatste tien jaar. Archief zit deze week nog samen.

Grafisch

Grafisch heeft al een kalender en banners voor de eerste week gemaakt. EJW regelt hun banners zelf. Er wordt
beslist dat we met een videobanner zullen werken op onze facebookpagina. Hier staat dan alle info voor de
komende week in. De dimensies van deze banner kloppen wel nog niet en er moet ook eens uitgezocht worden of
het maken van de banner geautomatiseerd kan worden met Photoshop. Verder horen de beslissingen omtrent het
design van de nieuwe website ook bij Grafisch. Vanaf nu krijgt ook elke activiteit een banner.

Lustrum

Arne gaat een mail sturen naar de ouwezakken en naar Science@Leuven. We mogen niet vergeten dat we voor
open activiteiten LOKO subsidies kunnen krijgen.

Winalliance

Er zijn enkele mensen naar Leiden gegaan. De mensen van Leiden kunnen niet komen naar de barcantus/cantusbar,
omdat ze de dag erna naar de les moeten.

Winatuur

Er worden 1000 jetons gekocht (500 rode en 500 gele). Daar worden nog markeringen op aangebracht met stift.
Het goede doel dat we gaan steunen, wordt waarschijnlijk Humasol. Zij zetten zich in voor buitenlandse ontwik-
kelingsprojecten. Voor de bordjes bij de vuilzakken gaan we papier lamineren. We kunnen de bestelmogelijkheden
op een eetstand eventueel weergeven op een computerscherm, maar whiteboards zijn waarschijnlijk handiger. Dit
moet nog toegevoegd worden aan de begroting. Ook mogen we niet vergeten om opnieuw snoepjes te voorzien.

Bar

Er zijn twee opties voor de wisselbekers: een minder goed model (500 bekers voor 400 euro) en een beter model
(500 bekers voor 450 euro) (excl. BTW). Het betere model ziet er betrouwbaarder uit, dus we nemen dat. Als
de bekers vijf keer gebruikt worden, maken we winst tegenover de huidige bekers (28 euro voor 1250 stuks). We
zouden 20 cent waarborg vragen voor de bekers, maar misschien is 50 cent een beter bedrag. Er zijn nog vier dozen
polypropyleenbekers. Dit is genoeg voor de eerste paar weken en ze zullen uitgetest worden op de Cultuurbar.
De vaten van Alma zijn 171 euro goedkoper dan verwacht. Verder heeft LBK nog Cubanistos over. Ze verkopen
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deze aan 80 cent per stuk, dus we kunnen 100 stuks kopen en deze dan aan 1 euro verkopen. Aiko is de vergunning
voor sterke drank nog aan het regelen.

Cudi

De website ligt plat.

EJW

Er komen veel eerstejaars naar EJWiekent.

GAK

Wieter heeft per ongeluk Veys gecontacteerd in plaats van Quagebeur voor de lezing.

Materiaal

Ook de living moet aangevraag worden bij Materiaal.

Media

De departementstruien zijn in orde en de jaar T-shirts worden nog doorgestuurd naar The Stuff. Er zullen
pasmodellen zijn. Voor de sjaals wachten we nog op een duidelijkere offerte. Karim is ook de badjassen nog aan
het uitzoeken, maar dat gaat waarschijnlijk niet op tijd in orde geraken. Bij The Stuff kosten badjassen 50 euro,
wat heel duur is. Er was wel gezegd dat het wat meer mocht kosten als het degelijke badjassen zijn, maar dit is
misschien toch iets te veel. Karim gaat ook nog een mail sturen naar de Stuff voor de truien die slecht gedrukt
zijn. Verder moeten de activiteiten nog in Google Calendar gezet worden. Er wordt voorgesteld dat er met de
nieuwe site een nieuw systeem kan komen voor de kalender. Hier moet Webteam echter nog aan werken, dus dit
jaar gebruiken we gewoon nog Google Calendar.

PR

Vrijdag moeten de Argentazakjes afgehaald worden in Antwerpen. We gaan vragen aan Seppe of hij dit wil doen.
Delaware wil zeker opnieuw een lezing geven en er zijn ook andere bedrijven die gëınteresseerd zijn. KPMG sponsort
ongeveer 1500 euro. Argenta sponsort ons op dezelfde manier als vorig jaar. Palm wil wel een bar sponsoren.
Verder zijn er nog enkele kleine bedrijfjes die reclame willen.

Redactie

Er missen nog een paar tekstjes. Redactie gaat ook nog samenzitten om het campagnepuntje uit te werken.

Sport

Sport probeert iets te regelen met Scientica voor de Highlandgames. VTK heeft ook gevraagd om een interkrin-
gencompetitie te houden. Verder is er ons gevraagd of we mee willen doen aan de frisbeecompetitie van LBK en
VTK, maar dit gaan we waarschijnlijk niet doen aangezien we te weinig mensen hebben voor een ploeg. Yana heeft
gevraagd achter een vrouwenteam voor de IFB en dit komt normaal gezien in orde. De voetbalploegen worden
nog verdeeld onder Robin en Aaron.
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Webteam

Er is vraag geweest naar bepaalde keuze opties bij de inschrijvingen. Alle tijd wordt nu echter gestoken in het
herstellen van de cudi-website, dus dat gaat niet gebeuren. Het probleem van de cudi-website ligt waarschijnlijk
bij ICTS. Hopelijk wordt dit opgelost voor de start van het academiejaar. Vragen aan Webteam moeten trouwens
via mail gesteld worden en niet via facebook.

Evaluatie kelderverhuis

De kelderverhuis is met een beetje vertraging afgerond, omdat de verhuis niet genoeg was voorbereid en er iets
te lang pauze genomen werd. Momenteel mist er nog wat algemeen werkingsmateriaal. Ook moet Materiaal de
inventaris nog verder uitwerken. Arne VDK gaat een schans maken voor het trapje in de tunnel aan het Gele Huis.
Op lange termijn moeten we misschien eens nadenken of we de living als kelder kunnen gebruiken en het Gele Huis
als living. Uiteindelijk gaan we waarschijnlijk toch uit het Gele Huis moeten, maar dan hebben we een ruimte op
de campus (quadrivium).

We krijgen nog geen sleutel voor het Gele Huis, waardoor we elke keer de centrale dispatch moeten bellen om
open te doen. Dit vormt voor ons een beveiligingsrisico, dus als we uiteindelijk geen sleutel krijgen, moeten we
hierover samenzitten met de centrale dispatch.

In plaats van een standbeeld aan Karim en Ruben te geven, kunnen de nieuwe koelkasten naar hen vernoemd
worden.

Activiteiten nabije toekomst

Inschrijvingsstandje

Siebe gaat het eten regelen en Dries de inschrijvingen. Dries moet ook de materiaallijst nog doorsturen. De
goodiebags en de begroting zijn in orde. Ook het webteamgedeelte is zo goed als in orde. Enkel de kaartlezer is
nog niet getest. De barcodes worden geregeld via Fanne. Voor de elektriciteit kunnen we best één haspel insteken
in de A en één in de S. De friteuses moeten dan elk in een aparte haspel gestoken worden. Er wordt ook nog naar
Van Zon gereden voor het eten.

Varia

� Raf: *zingt* ‘Ik heb Simme zijn hamer!’

� Samuel: ‘Ik heb limonade gemaakt om dit eens uit te proberen voor het eetstandje van de 24 urenloop.
Proef eens de goedkope en de iets duurdere versie.’

� Aderik: ‘De pagina bestaat.’

� Milan: ‘Misschien is het leuk om een knutselwerkgroep te maken om barinkleding enzo te maken.’

� Siebe: ‘Ik maak een magische driehoek tussen Milan...’

� Simme: ‘Ik wil graag mijn hamer terug en ik heb daarvoor een liefdesgedicht aan Raf:
Er was eens een man uit Pellenberg
Het enige wat rijmt is beenmerg
Met zijn basketbalskills
Houdt hij veel van pils
Met jou voos ik graag in een herberg.’
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� Wieter: ‘#GAK4LIFE’

� Dries: ‘Ik ben dankbaar voor het leuke glas van op de kelderverhuis.’ Simme: ‘Fuck you.’

� Benjamin: ‘EJW is cool.’

� Arne J: ‘Contacteer mij zo snel mogelijk bij een teken van leven van Joran. Heeft er iemand krijt mee? Voor
de BTW moeten we naar het bureau in Leuven.’

� Arne VDK: ‘Aangezien Scientica opgericht is in een variaronde, is het passend om te melden dat Scientica
failliet kan gaan als de problemen met Cudi niet opgelost worden.’

� Lise: ‘IKZ zit straks heel kort samen.’

� Aiko: ‘Als media een evenement aanmaakt, dan moet de post die de activiteit organiseert mensen uitnodigen.
Ik moet nog op Antwerpen-Berchem geraken, aangezien mijn rugzak daar ligt, dus kan iemand mij brengen?
Probeer je aub te concentreren op de vergadering. We staan morgen op om 8u30. Einde varium.’

De vergadering wordt gesloten om 18.55 u.
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Dinsdag 19 september 2017 - voormiddag

Aanwezig: Aderik, Aiko, Anthe, Arne J, Arne VDK, Benjamin, Dries DP, Karim, Lise, Raf, Ruben D,
Samuel, Siebe, Simme, Wieter

Waarnemer: Aram, Bart, Catinca, Fien, Gert, Jan, Judith, Lena, Maxim, Milan, Oberon, Robin B, Seppe,
Steffie

Verontschuldigd: Kristien, Milko, Stephanie, Yana

De vergadering wordt geopend om 10.31 u.

Mededelingen

� De karaoke kan toch gewoon doorgaan op 9 oktober in het Theokot, aangezien de vergadering in de living
zal doorgaan.

� Op een PV is enkel kern verplicht aanwezig.

� Je mag lang opblijven, zolang je rustig bent als je gaat slapen en de lichten uitdoet.

� De jv-receptie zal doorgaan op 12 oktober.

� De cantus met seksuologie zal ofwel op 13 februari of op 12 maart plaatsvinden.

Activiteiten in de nabije toekomst

EJWiekent

De eerstejaars worden om 14u aan Kalmthout station opgehaald. Er wordt dan in groep naar ’t Witgoor gewandeld
en de bagage wordt vervoerd. Bij de aankomst zijn er pannenkoeken. Daarna zal de test plaatsvinden met Arne
J als assistent. Na de test gaan Anthe, Raf, Karim en Arne met de auto weg en verbeteren ze de testen. Het is
de bedoeling dat we allemaal hetzelfde verhaal volgen. Het was al op voorhand ingepland dat er een assistent zou
komen. Wij dachten dat het Liebrecht ging zijn, maar dan belt de faculteit Aiko om te zeggen dat Arne (= Dries
Van Daele) komt. Het vak dat Arne geeft is numerieke wiskunde.

Donderdag vindt er een groot spel plaats. De eerstejaars worden verdeeld in drie groepen en moeten een Winabar
organiseren, waarvoor ze dingen moeten kopen. Ze moeten hiervoor geld van elkaar proberen te stelen. Door
spelletjes te spelen kunnen ze nog extra materiaal winnen. Via een puntentelling wordt de winnaar bepaald. Ook
de dans en het Winalied, Gaudeamus igitur en Io vivat worden aangeleerd gedurende de dag. ’s Avonds is het BBQ
en cantus. Er zit ook steeds een EJW’er bij het kampvuur voor degenen die niet mee willen cantussen. Verder
loopt er nog een Gotcha spel doorheen heel EJWiekent.

Rondleiding eerstejaars

De rondleiding zal er hetzelfde uitzien als vorig jaar. De eerstejaars worden ook langs de Cudi gebracht. Er zijn 50
TAP-kaarten besteld bij The Stuff. Sarah en Kristof gaan rond voor wiskunde en fysica en Arne en Samuel voor
informatica.

EJW @ Oude Markt

Het bovenste verdiep van de Plaza is gereserveerd. Er wordt evenveel volk verwacht als vorig jaar. Er wordt om
20u afgesproken aan de Winagang. Er kan best ook iemand van EJW te voet meewandelen naar de Oude Markt,
want er zijn altijd eerstejaars zonder fiets. De eerstejaars krijgen eerst drank. Enkel als er geld over is, krijgt EJW
ook iets. Vergeet het bonnetje niet!
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Spelletjesavond

De spelletjesavond zal plaatsvinden in de S in lokaal 00.05. De spelletjes zijn voorzien en de drank is ook in orde.
Er is wel in de aanvraag gezet dat er drank aanwezig gaat zijn, wat eigenlijk niet mag. Er is nu dus extra kans op
controle, maar dat gebeurt zelden. Normaal gezien zeggen we niet dat we drank voorzien. Het is ook beter als er
twee lokalen zijn.

EJWinigames

Dit is een soort van spelletjestoernooi dat zal plaatsvinden vor de Alma. Bij slecht weer wordt er iets gedaan in
een lokaal op de campus. De begroting is in orde.

Barzilië

Milko gaat de bar draaien met Isabelle en Oberon. De begroting is doorgestuurd, maar het tekstje nog niet. Er is
nu ofwel Passoa orange ofwel rum cola inbegroot, dus daar moeten we nog tussen kiezen. Misschien is het ook
beter om een originelere cocktail te hebben op de openingsbar. Op presidiumweek was er Caipirinha voorgesteld,
maar dat is vrij moeilijk om te maken op de eerste bar, zeker met een vrij onervaren barteam. Sex on the beach
of Tequila Sunrise zouden eventueel kunnen. Er wordt nog eens over nagedacht door Aderik, Samuel, Arne J en
Raf. Ook is het vat fout inbegroot, dat kost eigenlijk 23 euro meer. De cocktails stonden oorspronkelijk op 80
cent, maar het is beter dat ze 1 euro kosten zodat we geld hebben voor inkleding. De muziek wordt verzorgd door
Wim.

Ouwezakkenreceptie

Aiko heeft zondag een mail verstuurd. Karim en Raf gaan helpen voor de snacks.

EJW BBQ

De BBQ zal doorgaan op het grasveldje voor de Alma. De begroting is in orde en het materiaal wordt zo snel
mogelijk aangevraagd. De shiftenlijst moet ook nog gemaakt worden. Zeven bakken bier is misschien te veel,
maar dit wordt daarna toch gebruikt. Er mag niet vergeten worden om iets onder de BBQ te leggen.

Cluedocantus

Komt in orde. De inschrijvingen komen online op maandag. De Pavo is al voor een heel jaar geregeld.

EJW @ Alma 3

Tijdens de cantus is EJW mee verantwoordelijk, dus zij mogen niet te zat zijn en moeten zatte eerstejaars naar
huis brengen.

Pémé-avond

De inschrijvingen komen nog online. De pémé-avond is een beetje hervormd omdat het makkelijker is om mensen
in groep te leren kennen. Het oorspronkelijke plan was om groepen van 8 te maken, maar misschien is 3 of 4
beter. Deze groepjes zijn nog steeds per richting. Het is dan de bedoeling om zoveel mogelijk opdrachten op te
lossen in groep. Het is niet nodig om alcohol te voorzien op deze activiteit, maar wel iets van frisdrank.
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Cultuurbar

Er wordt whisky (William Lawson) on the rocks gegeven. Oorspronkelijk was het plan om dit aan 80 cent te geven,
maar 1 euro is gemakkelijker. Er is veel inkleding voorzien, waaronder een tijdlijn. Er zijn ook hapjes voorzien.
Om de rockmuziek af te wisselen, zal er ook andere muziek gespeeld worden.

Prébar quiz

De quiz zal doorgaan op de campus in plaats van in de living, wegens plaatsgebrek. Er zijn chips en nootjes
voorzien. De quiz eindigt om 21.55 u.

Scavenger hunt

De scavenger hunt is een fotozoektocht, waarin ongeveer dezelfde dingen als vorig jaar zullen terugkomen. De
eerstejaars worden in groepjes verdeeld. Elk groepje krijgt een EJW’er. Het is de bedoeling dat de groepjes namen
noteren, om uiteindelijk de prinses te vinden.

Activiteiten in de verre toekomst

24 urenloop

Voor onze loopstand hebben we een oppervlakte van 7 op 5 meter gekregen, maar in de praktijk is het iets minder.
We staan tussen LBK en Letteren, in de bocht na Atmosphere en Apolloon. Er is een offerte aangevraagd voor
de stellingen voor twee verdiepingen, wat iets duurder uitkomt dan één verdieping. We moeten ook nieuwe MDF
platen kopen en deze schilderen. Verder zullen we waarschijnlijk een busje en een deftige zaag moeten huren.
Als we voor twee verdiepingen gaan, vraagt dit veel meer volk voor de opbouw en/of langere shiften. Vorig jaar
waren we wel te vroeg klaar met de opbouw, dus dat zou eigenlijk geen probleem mogen zijn. De afbraak gaat
moeilijker worden, maar aangezien dat dit jaar anders georganiseerd wordt (er moeten verplicht twee mensen
aanwezig zijn om mee met Industria palen te sorteren) komt dat ook wel in orde. Anderzijds hebben we ook in
2018 ons lustrumjaar en is het dus misschien leuker om dan groots uit te pakken met twee verdiepingen. Als we
daarentegen nu al voor twee verdiepingen gaan, kunnen we volgend jaar veel harder inzetten op inkleding. We
moeten trouwens ook nog eens nadenken over hoe we de bovenverdieping gaan inkleden.

Robin is verantwoordelijk voor de looptrainingen. PR moet sponsors regelen voor op de T-shirts. Dit moet reeds
gebeuren voor de eerste WV, die plaatsvindt in de eerste week van het academiejaar. Na de WV kan Karim de
T-shirts regelen, want dan zijn de kleuren bekend. Bart is verantwoordelijk voor het promofilmpje. Ook het filmpje
zal het thema Sonic hebben. Er is nog niet zoveel gebeurd voor het promofilmpje. Daar moet dus snel voor
samengezeten worden, want dit moet in week 1 opgenomen worden.

Voor het eetstandje zijn er enkele vernieuwende ideeën: calamares (Sonic’s rings), pasta carbonara (Eggman’s
pasta) en rode limonade (Shadow’s lemonade). Uiteraard blijven de bicky’s en er wordt ook nog steeds koffie
verkocht. Chocomelk is moeilijker om te vervoeren dan limonade, maar kunnen we wel nog ’s nachts verkopen.
Ook is het moeilijk om zoveel citroenen te persen en zullen mensen sneller voor standaardlimonades zoals Fanta
kiezen. We beslissen om toch gewoon chocomelk in plaats van limonade te verkopen. Aangezien we niet mogen
frituren op de campus, moeten de calamares op de gang gefrituurd worden. Normaal gezien blijven ze wel knapperig
genoeg. We gaan enkel ’s avonds en ’s namiddags calamares verkopen. We voorzien 250 porties van 4 calamares,
die we aan 1 euro verkopen. Op de momenten dat we geen calamares verkopen, gaan we pannenkoeken verkopen.
We voorzien er 1000. Er is nog niet nagedacht over de inkleding van de eetstand, hier is nog budget voor over. Raf
moet de begroting hebben voor de volgende PV. Verder moeten de brandblussers waarschijnlijk opnieuw gekeurd
worden. De veiligheidsfiches zullen doorgestuurd worden naar Cultuur en Materiaal en worden dan samen met hen
besproken.
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Kerstfeestje

Het kerstfeestje zal doorgaan op de laatste donderdag van het semester. Hier moet nog voor samengezeten worden.

Cultuurreis

Simme heeft nog steeds geen antwoord gekregen van Vueling, dus wordt de bestemming veranderd naar Berlijn.
Hier kunnen we eventueel ook met de bus naartoe. De trein is waarschijnlijk te duur.

Lenteconcert

De PDS is al gereserveerd, net als een busje van LOKO. De VTK kar kan ook gehuurd worden, maar daar moeten
de bestuurders loon krijgen. We kunnen dus best eens horen bij LBK. Professor Poedts wil graag samen met
studenten een optreden geven, dus Cultuur moet eens nadenken hoe ze dit kunnen regelen. Professor De Schreye
wil ook wel optreden.

Varia

� Dries DP: ‘22 september voor Aiko. En ga niet voor een bakdag, dat is verschrikkelijk.’

� Aderik: ‘Ik mis Milko, want ik heb hem nodig.’

� Samuel: ‘Ik ben blij dat ik het limonaderecept gevonden heb.’

� Benjamin: ‘Fiks gruwelverhalen over de senior.’

� Siebe: ‘Speelt er iemand mee Risk?’

� Simme: ‘Ik heb hoofdpijn en weet niet meer wat ik gedaan heb. Als ik louche dingen gedaan heb, kom het
mij dan vertellen.’

� Arne J: ‘Ik vind de pullen fucking nice. Ik vind het heel jammer dat ik geen chili kon koken met Aiko.’

� Raf: ‘De mensen die willen betalen, mogen straks met flappies afkomen.’

� Seppe: ‘Wilt er iemand mee Tour de France spelen straks?’

� Wieter: ‘Het was lekker.’

� Arne VDK: ‘Aiko en ik zijn vandaag exact drie jaar vriendjes op facebook.’ Lise: ‘Simme en ik ook.’

� Bart: ‘Lise, Bart, Wieter, Catinca, Arne J, Steffie, Stephanie, Ruben, Karim, Aderik, Arne VDK en Gert zijn
geweldige mensen.’

� Anthe: *zingt samen met Aiko* ‘IIIIIIIII WILL ALWAYS LOVE YOU’

� Lise: ‘Wie wil er een petitie tekenen dat Aiko niet meer mag zingen? En ruim de chocomoussekes buiten
op.’

� Aiko: ‘Het schild staat buiten en Belmans komt straks langs, dus zet het ergens anders.’

De vergadering wordt gesloten om 12.58 u.
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Dinsdag 19 september 2017 - namiddag

Aanwezig: Aderik, Aiko, Anthe, Arne J, Arne VDK, Benjamin, Dries DP, Karim, Lise, Raf, Ruben D,
Samuel, Siebe, Simme, Wieter

Waarnemer: Aram, Bart, Catinca (tot 14.15 u), Fien (tot 14.15 u), Gert (tot 14.15 u), Jan (tot 14.15 u),
Judith (tot 14.15 u), Lena (tot 14.15 u), Maxim (tot 14.15 u), Milan (tot 14.15 u), Robin B,
Sander (vanaf 15.37 u), Steffie (tot 14.15 u)

Verontschuldigd: Kristien, Milko, Stephanie, Yana

De vergadering wordt geopend om 14.03 u.

Updates

D&S

Het is de bedoeling dat er op de voorpagina van de docuwiki de volgende dingen komen:

� Handleiding
� Posten
� Werkgroepen
� Mailing
� Algemeen
� Archief

Op de pagina van een post komen dan vier zaken:

� Algemene info (uitleg over de post + D&S fiche)
� Activiteiten
� Eventuele veranderingen van het ene jaar tov het andere
� Postenevaluatie per jaar

Tegen de volgende PV zal Karim hiervan een voorbeeld maken voor Media. Hij gaat ook de handleiding herschrijven.

Herbegroting

De begroting is voorgesteld aan Beheerraad. Dit waren de opmerkingen:

� 130 euro aan bankkosten vonden ze veel, want volgens hen is het gratis om kleingeld binnen te doen bij de
Nationale Bank.

� De Guidogidsen staan nooit op nul.

� De verzekering gaat waarschijnlijk meer kosten dan 1000 euro, omdat er voor de Winabar een verzekering
afgesloten wordt voor drie mensen achter de bar.

� De winst op jenever vonden ze heel groot.

� Het standaardverlies op de vaten klopte niet helemaal.

� Ze willen dat de kosten aan InBev en de huur van de Alma duidelijker gemaakt worden per bar.

� Uit de vodkabar kan meer geld gehaald worden.

� De cantussen draaien -1200 euro en dat vinden ze te veel.
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� Ze vonden dat er te weinig geld in het Lenteconcert gestoken werd.

� Het is jammer dat er geen geld meer in de cultuurreis wordt gestoken.

� Het kerstfeestje is een hele grote activiteit, dus dit moet goed begroot worden.

� Het is raar dat er lezingen op -20 euro staan.

� De prijs van de erelidkaarten mag verhoogd worden naar 60 of 70 euro.

� Alcoholstiften en ducttape moeten bij algemene kosten staan.

� In de begroting van de kelderverkoop mogen enkel ‘prullen’ staan, omdat de rest al bij de eetstanden is
ingerekend.

� We moeten genoeg kalenders bestellen.

� Momenteel is de onvoorziene kost 5 procent, maar 10 procent is beter.

� PR moet kijken hoeveel geld we al zeker gaan hebben.

� Het geld dat we in de teambuilding steken mag twee of drie keer zoveel zijn.

Er zijn ook al enkele dingen geëxploiteerd:

� De kelderverhuis heeft 71 euro winst opgeleverd, omdat we veel leeggoed hebben weggedaan dat we gekregen
hebben van Spectrum.

� De presidiumweek heeft 4 cent opgebracht.

� De schachtenlinten kosten 302,50 euro in plaats van 225 euro.

� De levertraan kostte 15,69 euro.

Herbegroting:

� Het bedrag voor PR laten we staan, omdat we al over de helft zitten.

� De bankkosten gaan we pas verlagen als we zekerheid hebben over de Nationale Bank.

� Vorig jaar hebben de verzekeringen ons 922 euro gekost. We maken er nu 1200 euro van voor de derde
barpersoon.

� We gaan per bar berekenen hoeveel vaten en jenevers er verkocht zijn en dit weghalen bij de algemene
barbegroting.

� We verlagen de jeneverwinst naar 1500 euro.

� De vaten moeten van -175 euro naar -171 euro per vat en de InBev-winst mag naar +227,70 euro. Het
standaardverlies moet verhoogd worden. Voor 90 vaten is dit 540 euro, maar omdat er nog gratis vaten zijn,
zetten we het op 500 euro. Het werkingsbudget van Bar ligt in de buurt van 300 euro. Daar kunnen we 20
euro uithalen als we Cubanistos kopen bij LBK.

� In het Lenteconcert moet geen extra geld gestoken worden, want vorig jaar kregen we het geld niet op.

� De lezingen kunnen we met subsidies op nul euro zetten.

� We verhogen de prijs van de erelidkaarten naar 60 euro. De meeste ereleden werken toch al, dus voor hen
maakt het niet uit en de eerstejaars ouwezakken halen hun voordeel er wel uit. Bovendien hebben we meer
geld gestoken in het kerstfeestje.

� De winst van de kelderverkoop wordt verlaagd naar 10 euro. Bij de exploitatie moeten het eten en de andere
voorwerpen eens apart behandeld worden, zodat we weten wat ze echt opbrengen.
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� De algemene onvoorziene kost gaat omhoog van 650 euro naar 1000 euro en de onvoorziene kost van Bar
gaat omhoog van 300 euro naar 450 euro.

� Het onderwijsontbijt mag eruit, want dit is gesubsidieerd.

� Bij investeringen halen we de kelderkasten eruit.

� De kosten van de EHBO worden verhoogd naar 150 euro.

� In de exploitatie komen nog investeringen van Spectrum. Deze laten we op nul draaien. De spanriemen van
Sparticle gaan uit de begroting.

� De loopstand komt uit op -1800 euro.

� We halen een deel uit het bekerbudget en investeren 540 euro in wisselbekers.

� Er wordt 250 euro in de Heverlee TD gestoken.

� Redactie doet geen puzzelklassement meer, dus dat wordt verwijderd uit de begroting.

� Er zat 200 euro in de Galabar zodat we een bandje konden betalen. Dit wordt veranderd in 40 euro. Uit de
Zwarebierenbar kan 20 euro gehaald worden en uit de Cultuurbar 40 euro. Game of bars krijgt 100 euro in
plaats van 150 euro.

� De jobfair stond op +3500 euro, maar vorig jaar haalden we bijna 2000 euro meer binnen. We zetten de
jobfair dus op +4000 euro.

� We hebben nog wat geld tekort. Ofwel halen we dit uit de loopstand en gaan we toch maar voor één
verdieping, ofwel maken we de cantussen één euro duurder voor bierdrinkers. Als we toch maar voor één
verdieping gaan bij de 24 urenloop, hebben we gewoon hetzelfde als vorig jaar. Een tweede verdiep zou
misschien ook niet zo’n grote meerwaarde bieden en enkel extra shiften met zich meebrengen. Als kleinere
kring heeft onze huidige loopstand wel een zekere charme. We weten ook niet of er wel volk naar het tweede
verdiep zal gaan. Anderzijds zijn er kringen met een veel groter budget die cantussen aan 12 euro. We gaan
over tot een stemming via handopsteking. Er zijn 15 stemgerechtigden.

– Voor 2 verdiepingen: 4
– Tegen 2 verdiepingen: 5
– Onthouding: 6

De stemming is onbeslist, dus de discussie wordt heropend.
Het is natuurlijk mogelijk dat er niet veel volk naar de tweede verdieping komt, maar anderzijds hebben we
altijd veel sfeer in onze loopstand en worden mensen aangetrokken door nieuwe dingen. De loopstand is wel
maar iets eenmaligs en cantussen iets dat over het hele jaar gebeurt. Dit wil echter ook zeggen dat we in
het tweede semester nog altijd kunnen beslissen of we de prijswijziging terug ongedaan maken. Bovendien
is een tweede verdieping een mooie groeimogelijkheid voor Wina.
Er wordt opnieuw gestemd met 15 stemgerechtigden.

– Voor 2 verdiepingen: 7
– Tegen 2 verdiepingen: 5
– Onthouding: 3

Het wordt dus een loopstand met twee verdiepingen. Cantussen kosten vanaf nu 11 euro voor bierdrinkers,
4 euro voor waterdrinkers en 2 euro extra voor niet-leden. Ook kunnen we uit elke cantus 10 euro halen
(dus -140 euro per cantus ipv -150 euro), omdat het eigenlijk niet nodig is dat er vier vaten per cantus zijn.
We winnen dus in totaal 80 euro per cantus.

� We staan nu in totaal op -2,62 euro. Dit bedrag wordt bij de Guidogidsen gezet.
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Varia

� Simme: ‘Ik wou de werkgroep knutselen nog oprichten.’

� Siebe: ‘Dubbele punt, geopend haakje.’

� Arne J: ‘Heeft er iemand een veiligheidsspeldje?’

� Aderik: ‘Fucking Milko!’ *Er wordt geknokeld.*

� Arne VDK: ‘Milko moet stipter zijn.’

� Bart: ‘Milko heeft nog steeds geen tekstje gestuurd.’

� Dries DP: ‘Milko moet strikter zijn.’

� Aiko: ‘Milko moet stipter zijn.’

Actiepuntjes

Actiepunt Uit te voeren door Tegen
Postenfiches op wiki en docuwiki Postenverantwoordelijken Zo snel mogelijk
Activiteitenverantwoordelijken doorsturen naar Stephanie Postenverantwoordelijken Zo snel mogelijk
Badjassen uitzoeken Karim Zo snel mogelijk
Open mic regelen Simme Zo snel mogelijk
Whiteboards regelen Winatuur Zo snel mogelijk
Slecht gedrukte pulls oplossen Karim Zo snel mogelijk
Google calendar in orde maken Media Zo snel mogelijk
Inventaris uitwerken Materiaal Zo snel mogelijk
Schans voor het Gele Huis maken Arne VDK Zo snel mogelijk
Beamer opsturen Lise 08/10/2017
Handleiding docuwiki + voorbeeld Media Karim 08/10/2017
Rondgaan TAP-kaarten aangeduide personen 08/10/2017
Truitjes 24 urenloop Karim 24 urenloop

De vergadering wordt gesloten om 16.35 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op 8 oktober in de Winaliving.
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